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Nijmegen, 6 december 2023 

 

 

Vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Nijmegen ex artikel 39 van het 

reglement van orde van de gemeenteraad van Nijmegen 

 

Betreft: insturen statusformulieren in de bijstand 

 

 

Geacht college, 

 

De gemeente hanteert de visie van ‘de mens als middelpunt’ [1]. Door het aanpassen van de uitvoering in de 

Participatiewet zetten we als gemeente niet de regels maar de mens centraal, waarbij we uitgaan van vertrouwen. 

De fracties van D66, Groenlinks, Stadspartij Nijmegen, SP, PvdA, VVD, PvdD, CDA, GewoonNijmegen.nu en ODV 

vinden het belangrijk dat we dit doorzetten en onze lokale overheid dicht bij de inwoners positioneert.  

 

In de gemeente Nijmegen hebben ruim 6700 inwoners een bijstandsuitkering. Deze mensen moeten elke maand 

volgens de Participatiewet een statusformulier bij de gemeente inleveren. Dit kan momenteel op twee manieren: 

inleveren in de brievenbus bij de stadswinkel of opsturen per post naar de gemeente Nijmegen. Beide routes staan 

letterlijk en figuurlijk op grote afstand van de inwoners met een bijstandsuitkering. Dit geldt nog sterker voor de 

inwoners die verder van het centrum af wonen. Bovendien hebben mensen met een bijstandsuitkering beperkte 

financiële draagkracht en kost een postzegel van af 2024 €1,09. Wij zijn ervan overtuigd dat we het inleveren van 

de statusformulieren dichter bij haar inwoners kunnen organiseren. 

 

Met de 11 STIPS in de wijken hebben onze inwoners al een loket dichtbij. Bij de STIPS geven mensen met een 

bijstandsuitkering aan dat ze er moeite mee hebben hoe het inleveren van de statusformulieren is geregeld. Deze 

maandelijkse financiële verantwoording is wettelijk verplicht en kunnen we als gemeente niet veranderen. We 

kunnen dit wel dichter bij onze inwoners organiseren. Dat kan bijvoorbeeld door de inwoners de mogelijkheid te 

geven de formulieren bij een van de 11 STIPS in te leveren. Dat helpt bovendien om de drempel naar de STIPS te 

verlagen. 

 

De fracties van D66, Groenlinks, Stadspartij Nijmegen, SP, PvdA, VVD, CDA, GewoonNijmegen.nu en ODV hebben 

hier de volgende vragen over: 

 

1. Deelt het college de overtuiging dat het belangrijk is om haar dienstverlening zo dicht mogelijk bij de 

inwoners te organiseren? 

2. Is het college bereid om het maandelijks inleveren van de statusformulieren anders te organiseren zodat 

de afstand tussen de gemeente en de inwoners wordt verkleind? 

3. Is het college bereid om haar inwoners met een bijstandsuitkering de mogelijkheid te bieden de 

maandelijkse statusformulieren bij de STIPS in te leveren?  

4. Op welke andere manieren is het college voornemens om het inleveren van de statusformulieren te 

organiseren?  
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Hoogachtend, 

Erik Verschuren     Toon van Gent          

 

 

 

 

 

     

Fractievolger D66 Nijmegen  Raadslid D66 Nijmegen    

 

Mede namens: 

- Abdulahi Hussen, raadslid Groenlinks Nijmegen 

- Jeanette Exel, raadslid Stadspartij Nijmegen 

- Adam Galijasevic, raadslid PvdA Nijmegen 

- Bart Salemans, raadslid Partij voor de Dieren Nijmegen 

- Jeannette Geers, raadslid SP Nijmegen 

- Sanne Buursink-de Graaf, raadslid VVD Nijmegen 

- Delano van Luik, raadslid CDA Nijmegen 

- Paul Eigenhuijsen, raadslid GewoonNijmegen.nu 

- Michelle van Doorn, raadslid ODV 

 

 

 

1. Stadsbegroting gemeente Nijmegen 2023 

 


